

# SAVE THE DATE: VIENNA-BRESSANONE-WINTERSCHOOL 2024

## "THEORIES, POLICIES AND PRACTICES IN EDUCATIONAL RESEARCH IN THE 21st CENTURY"

---

WHEN: 14th.-16th. FEBRUARY 2024

WHERE: INSTITUT FÜR BILDUNGSWISSENSCHAFT, SENSENGASSE 3

PLEASE REGISTER AT [hanna.holzapfel@univie.ac.at](mailto:hanna.holzapfel@univie.ac.at) / [heinz.ganser@univie.ac.at](mailto:heinz.ganser@univie.ac.at)

The doctoral school of education of the University of Vienna in cooperation with the faculty of education of the Free University of Bozen-Bolzano warmly welcomes PhD-students to participate in the annual winter school 2024 in Vienna. Focused on questions concerning theories, policies and practices in educational research in the 21st century, it will not only offer keynote speeches and inputs from a diverse and renowned group of experts, but will also provide workshops and discussion rounds, where opportunities for participants to exchange and network as well as reflect on related issues in their research will be provided. For more detailed information please have a look at our program here:

<https://docs.google.com/document/d/1b7igPJGzsGHoEY7pK0PPUzNKllr4DKLph8tpnIVpb34/edit?usp=sharing>

Ausgehend von Fragen nach Perspektiven und (Forschungs-)Zugängen im Kontext von Theorie, Bildungspolitik und (institutionell-)pädagogischer Praxis, die sich für Forschung im Bereich von Bildung, Erziehung und Pädagogik im 21. Jahrhundert stellen, lädt die Doctoral School der Bildungswissenschaft der Universität Wien gemeinsam mit der Fakultät der Bildungswissenschaften der Freien Universität Bozen herzlich zur Teilnahme an der Winterschool 2024 ein. Im Rahmen dieser werden neben Keynote-Vorträgen und Inputs von Expert\*innen, auch Workshops und Diskussionsrunden angeboten werden, die nicht nur Möglichkeiten zur Reflexion über Anschlussmöglichkeiten eigener Forschung, sondern auch Gelegenheiten zum Austausch und Networking ermöglichen und fördern sollen.

Eine detaillierte Ansicht des Programms finden Sie hier:

<https://docs.google.com/document/d/1b7igPJGzsGHoEY7pK0PPUzNKllr4DKLph8tpnIVpb34/edit?usp=sharing>